
Rondvraag voor gedeputeerde Esther Rommel, commissie NLG 190421

Op 14 september schreef de Stichting Behoud Waterland een brandbrief aan GS met de oproep 
verantwoordelijkheid te nemen voor de achteruitgang van de natuurkwaliteit in Waterland-Oost. In 
een reactie zei het College die verantwoordelijkheid te nemen en nodigde de Stichting uit voor een 
gezamenlijk gesprek met Staatsbosbeheer. Dat gesprek heeft plaatsgevonden, maar in de ogen van 
de Stichting weinig opgeleverd. 

Daarom ontvangen we als PS nu een nieuwe brief van de Stichting Behoud Waterland. De Stichting 
vraagt om enkele gerichte acties, namelijk: het opstellen van een concreet plan voor optimaal beheer 
van het NNN in Waterland-Oost, een actualisatie van de Natuurvisie van de provincie en omarming 
van het Aanvalsplan Grutto van oud-minister Winsemius. 

Naar aanleiding van de brief van de Stichting van 6 april willen wij graag enkele vragen stellen aan de 
gedeputeerde:

1. Deelt u de mening van de stichting dat de natuurkwaliteit in Waterland-Oost gestaag 
achteruit gaat m.n. inzake de weidevogels?

2. Bent u bereid om binnen en/of aanvullend op de gebiedsgerichte aanpak extra maatregelen 
te nemen om de natuurkwaliteit in Waterland-Oost te verbeteren? Zo ja: welke 
maatregelen?

3. Hoe beoordeelt u het Aanvalsplan Grutto en bent u bereid te bezien of er vanuit dat 
Aanvalsplan aanvulling nodig en mogelijk is op het provinciale Actieplan Weidevogels?  
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